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AGENDA: 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

2. Actie zaaigoed 

3. Jaarverslagen & subsidies 

4. Zwerfvuilactie 2021 

5. Moervaartvallei 

6. Acties Baenslandwijk 

7. Terugkoppeling Gecoro : site Puyenbeke 

8. Trage wegen (Sinaai, Nieuwkerken, wandelknooppunten) 

9. Fruitbomen N41 

10. Varia 

 

 

VERSLAG VERGADERING: 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Het verslag van de vergadering van 15 december 2020 wordt goedgekeurd. 
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2. Actie zaaigoed 

 

Het dagelijks bestuur stelt voor om een zaai – en plantactie te organiseren in 2021 en 2022. Het plant 

– en zaaigoed wordt bekostigd via het budget van stramin. Het project wordt nog verder uitgewerkt 

in het dagelijks bestuur. Wie interesse heeft om mee te werken, mag zich richten tot stramin@sint-

niklaas.be of tot de voorzitter. 

 

Tom Neels oppert de mogelijkheid om een natuurbeheerplan  op te maken voor ‘den akker’. Nadien 

kunnen subsidies aangevraagd worden bij het Agentschap voor Natuur en Bos voor inrichtings – en 

beheerwerken. 

 

3. Jaarverslagen en subsidies 

 

De subsidies voor milieuverenigingen voor het jaar 2020 worden niet berekend op basis van het 

geldende reglement. Gezien de uitzonderlijke omstandigheden verkiest het stadsbestuur om de 

subsidiebedragen voor 2020 te baseren op de aanvragen van de jaren 2017-2018-2019. De 

verenigingen ontvangen dus een bedrag gebaseerd op het gemiddelde van voorgaande jaren. 

Stramin gaat akkoord met dit principe. 

 

Het voorstel van de voorzitter om het hele subsidiesysteem op de schop te zetten en te vervangen 

door een projectsysteem, waarbij de verenigingen een project voorstellen en daarop een 

projectsteun krijgt, wordt niet aanvaard. Als knelpunten worden onder meer aangehaald: 

 

• wat met elementen die moeilijker aangetoond kunnen worden via een project 

(vrijwilligerswerk)? 

• kan Stramin zo maar een oordeel vellen over een project en daarover een subsidie 

toekennen? 

 

Het stadsbestuur werkt momenteel aan een vernieuwd subsidiesysteem voor milieu – en 

landbouwverenigingen. Betrachting is om zowel de vaste werking als projecten te betoelagen. 

 

Het stadsbestuur nodigt de verenigingen uit om mee te werken aan het nieuwe subsidiesysteem. 

Tom Neels toonde zich alvast bereid om het nieuwe systeem mee vorm te geven. Ook 

geïnteresseerd? Meld je aan via stramin@sint-niklaas.be.  

 

 

4. Zwerfvuilactie 2021 

 

Door Corona kon de zwerfvuilactie in het voorjaar niet doorgaan. Het dagelijks bestuur stelt voor om 

de actie te organiseren in het najaar van 2021 (september/oktober). De scholen zijn dan opgestart, 

de zomer is voorbij, er kan dus nazomerkuis ingezet worden. Firmin en Jan nemen contact op met 

MIWA om de actie te organiseren. 

 

In de marge van dit punt komen ook andere knelpunten aan bod: 

- meldingspunt schoon volk uniform en éénduidig maken. Dat het opgehaalde zwerfvuil of 

gemelde sluikstorten slecht worden opgevolgd klopt niet helemaal. 

- inschrijvingen ‘schoon volk’ moet veel eenvoudiger en digitaal mogelijk zijn. Het materiaal 

dat dan wordt aangeboden moet kunnen afgehaald worden op de MIWA – containerparken 

en het huidige adres (stadswerkplaats, dat voor veel mensen een hindernis is). 

- Er moet duidelijkheid zijn in het verzamelen van zwerfvuil (de zakken). Sommigen maken 

hiervan geen probleem, maar anderen wel.  
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De zwerfvuilactie en de andere knelpunten worden besproken op een overleg tussen Firmin, Jan en 

MIWA. 

 

 

5. Moervaartvallei 

 

Het stadsbestuur bezorgde haar eigen advies en de adviezen van landbouwraad, polderbestuur en 

stramin aan provincie Oost-Vlaanderen, coördinator van het strategisch project Moervaartvallei.  

 

Het advies van het stadsbestuur: 

 

Artikel 1 

dat in het kader van het strategisch project Moervaartvallei grondgebruik-scenario G de 

voorkeur heeft als scenario voor het grondgebruik. 

Provincie Oost-Vlaanderen wordt gevraagd : 

- rekening te houden met de opmerkingen van milieuraad, landbouwraad en polderbestuur 

met 

betrekking tot dit scenario; 

- bindende afspraken te maken over de vernatting van het gebied op basis van een gedegen 

studie. 

  

Artikel 2 

provincie Oost-Vlaanderen te adviseren om de meersengebieden niet te wijzigen van 

bestemming. 

  

Artikel 3 

het recreatiegebied op te nemen in het rup en hierover in gesprek te gaan met de provincie, 

met het oog op een permanente oplossing voor de niet-zone eigen terreinen. 

 

Het stadsbestuur volgt dus in belangrijke mate het advies van stramin, maar vraagt om de agrarische 

gebieden buiten SBZ niet te herbestemmen en om de huidige locatie van VOS Reynaert te bevestigen 

in het RUP. 

 

Op de volgende vergadering staat dit punt opnieuw op de agenda. De leden van stramin krijgen dan 

een laatste stand van zaken. 

 

6. Acties Baenslandwijk 

 

De Baenslandwijk is aangeduid als groene lob in het lobbenstadmodel van Sint-Niklaas.  

In het voorjaar van 2021 werden in de wijk: 

- 75 klimaatbestendige bomen aangeplant op begraafplaats Tereken; 

- 305 bomen en struiken verdeeld onder de inwoners; 

- Een tiny forest aangeplant met behulp van broedersschool Driegaaien 

In 2021 en 2022 zijn nog gepland: 

- Ontharden en vergroenen van +/- 20 voortuinen; 

- Grootschalig onthardings- en vergroeningsproject van Kardinaal Cardijnlaan (straat van de 

toekomst). 
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7. Terugkoppeling Gecoro – site Puyenbeke 

 

Tim Van Erck volgt dit dossier op voor Stramin. Tim vraagt het stadsbestuur om een inventarisatie te 

maken van de kleine landschapselementen op de site en het masterplan hierop te enten. 

 

8. Trage wegen 

 

Stramin is unaniem van oordeel dat de stad zich te snel gewonnen heeft gegeven na de juridische 

uitspraak in het nadeel van de stad over het heropenen van de Fierenswegel: 

 

- Stramin neemt initiatief om de zaak terug te heropenen (in beroep); 

- De Raaklijn vzw werkt een presentatie uit om de mensen in Sinaai (Dorpsraad) verder te 

helpen. Dit is ondertussen gebeurd. Stramin meent dat bepaalde doorslaggevende 

argumenten niet zijn gebruikt in de juridische procedure. Die belangrijke en extra 

argumenten zullen onderzocht worden door Etienne Meul, met hulp van De Raaklijn + Trage 

Wegen vzw; 

- De Raaklijn vzw is zeer bezorgd over deze negatieve uitspraak en vreest voor precedenten. 

Daarom gaat De Raaklijn vzw en ABLLO zelf en afzonderlijk  een zaak aanspannen met hun 

advocaten. We houden niettegenstaande de stad op de  hoogte. 

 

9. Fruitbomen N41 

 

Het bestuur ging akkoord met het voorstel van Johan Vercauteren, voorzitter van natuurpunt Zuid-

Waasland, om fruitbomen aan te planten in enkele bermen van de tangent en de N41. De bomen 

worden dit najaar geplant in samenwerking met Broedersschool Weverstraat. 

 

10. Varia 

 

- Buurtbewoners van de Jef De Pauwstraat organiseerden in het voorjaar van 2021 een 

paddenoverzet in samenwerking met Natuurpunt en het stadsbestuur. 

- Etienne vraagt om het brugje over de Leebeek, thv de monding in de Moervaart, geschikt te 

maken voor fietsen en om het knuppelpad in de Kouterwegel te herstellen. 

- Etienne wil de diensten graag bedanken voor het voorbeeldig herstellen van de trap thv de 

dijk van het kanaal van Stekene. 

- Fons herhaalt zijn vraag om het wandelpad langsheen de dijk van de Moervaart opnieuw 

toegankelijk te maken. Tom Neels verklaart dat dit pad niet is opgenomen in de atlas der 

buurtwegen. Na kortstondig publiek gebruik werd het pad afgesloten na klachten van enkele 

eigenaren over loslopende honden. 

 

 

 

 

 

 

JAN VERHEYDEN      FIRMIN DE BELEYR 

secretaris       voorzitter 


